

## HBQ-067 胶带捆扎机

HBQ-067 TAPE BUNDLER

### 产品介绍 Introduction

HBQ-067 胶带捆扎机主要应用于线束加工领域，可对电线进行捆扎、标记，固定处理。

HBQ-067 Tape Bundler is generally used to bundle, mark, and fix to the harness.



### 特性 Features

辅助夹紧，自动捆扎，降低工作强度同时提升效率；  
可设置圈数和线径，自动计算胶带长度和预留长度进行捆扎；  
可自动感应线径大小，保存不同参数进行捆扎；  
可自动设置多个程序，保存不同参数进行捆扎。

Auxiliary clamping, automatic bundling, and the work efficiency is improved as work strength is reduced;  
easy setup of the number of turns and wire cross sections and automatic calculation of the tape length and the reversed tape length for bundling;  
Detects the wire cross section automatically and calculate the required tape length for bundling;  
Lots of procedures can be set to save different parameters for bundling.



### 技术参数 Specifications

型 号	Type	HBQ-067	捆扎范围	Bundling range	直径 (Diameter) 2~12mm
电 源	Power Supply	220V	胶带外径	Tape outer diameter	170mm (max)
气 源	Air Supply	0.5~0.6MPa	胶带内径	Tape inner diameter	38mm/76mm(customizable)
缠绕速度	Winding speed	可调节 (Adjustable)	胶带宽度	Tape width	20~50mm
重 量	Weight	50kg	外形尺寸	Dimensions	L550 × W650 × H385mm